

Academic Committee Meeting of the Joint International Research Laboratory of Animal Health and Food Safety of the Ministry of Education, China

The Joint International Research Laboratory of Animal Health and Food Safety at Nanjing Agricultural University in China was approved by the Ministry of Education in 2017. The laboratory focuses on important scientific and technological problems related to the economic and social development of China. There is in-depth research cooperation between domestic and international scientists on animal pathogens epidemiology, pathogenic and immune mechanisms, digestive tract nutrition and animal product quality, meat quality safety and nutrition. The two sides have made important progress in academic exchange, scientific research cooperation, and joint training. Thus we plan to hold an academic committee meeting of the Joint International Research Laboratory at Nanjing Agricultural University on December 5th, 2019.

1. Subject

- 1) Report of academic research progress and laboratory management.
- 2) Discuss future laboratory development plan, personnel training, research direction and facility construction.
- 3) Evaluate the performance of academic team leaders; Select and recruit academic team leaders, etc.

2. Date and Place

Registration	Dec 4 th
Academic committee meeting	Morning of Dec 5 th
Academic exchange	Afternoon of Dec 5 th
End of the meeting	Dec 6 th

3. Participants



Laboratory Academic Committee Members

Laboratory Advisory Committee Members

Laboratory Board of Management Members

Laboratory Directors, Academic Team Leaders and Mainstays

3. Contacts

Fei Liu: 18120133524

Jihui Pin: 13951767869

Chunbao Li: 18260036225

Yanfen Cheng: 13770531153

Email: feiliu24@njau.edu.cn

Joint International Research Laboratory of Animal Health and Food Safety,
Ministry of Education, China

September 25th, 2019



关于召开教育部“动物健康与食品安全”国际合作联合实验室 学术委员会会议的通知

南京农业大学教育部“动物健康与食品安全”国际合作联合实验室于2017年被教育部批准立项建设，实验室面向国际科技前沿，围绕国家经济社会发展所面临的重要科技问题，从动物病原流行病学、致病和免疫机制、消化道营养与畜产品品质、肉品质量安全与营养4个研究方向深入开展国内外合作研究，双方在学术互访、科研合作、联合培养等方面取得重要进展，现拟于2019年12月5日在南京农业大学举办国际合作联合实验室学术委员会会议。

一、会议议题

1. 实验室学术研究进展、管理工作及实验室发展规划研讨；
2. 实验室人才培养、研究方向及条件建设等规划和研讨；
3. 实验室学术带头人及其团队绩效评估，学术带头人遴选推举和招聘等。

二、时间、地点

- 12月4日：全天报道；
12月5日上午：学术委员会会议；
12月5日下午：学术交流；
12月6日：离会。

地点：南京农业大学翰苑宾馆

三、参加人员

1. 实验室学术委员会委员
2. 实验室咨询委员会委员
3. 实验室理事会成员
4. 实验室中方及外方主任、学术团队带头人及学术骨干

四、会务联系人及联系方式

刘斐 18120133524；平继辉 13951767869；李春保 18260036225
成艳芬 13770531153

Email: feiliu24@njau.edu.cn

教育部“动物健康与食品安全”国际合作联合实验室

2019年9月25日

